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Jaarverslag Medezeggenschapsraad de Vonk Schooljaar 2023 -2024 

Wat hield ons bezig afgelopen schooljaar? 

Het schooljaar 2023-2024 was in vele opzichten een stabiel jaar. Met uitzondering van het einde van 
het schooljaar waarin er een aantal personele wijzigingen waren. De vacatures zijn nog voor de 
zomervakantie ingevuld. Fijn dat dat gelukt is. Ook kon het schoolkamp groep 8 doorgaan en was er 
een spetterende eindmusical.  

Eind van het schooljaar 2022-2023 heeft Willem-Jan Geesink na 6 jaar voorzitterschap afscheid 
genomen. Wij danken hem namens de MR en de ouders van de Vonk dat hij zich afgelopen jaren 
heeft ingezet voor de Vonk. Onder zijn voorzitterschap is het vijf gelijke dagen model ingevoerd en 
hebben we veel en vaak geschakeld tijdens de lastige corona periode over de maatregelen en de 
kwaliteit van het onderwijs op de Vonk. 

Het leerlingvolgsysteem is al twee jaar een vast onderwerp waar we vanuit de MR regelmatig over 
spreken. Het is naar ons idee belangrijk om dit onderwerp te blijven agenderen omdat we merken 
dat dit leeft onder ouders. 

Namens de oudergeleding van de Mr hebben we een gesprek gevoerd met de wethouder Onno 
James. We hebben drie zaken aangekaart, te weten: 

• Huisvesting en nieuwe school in nieuwe wijk 
• Verkeersveiligheid rondom school 
• Luchtkwaliteit in de school. 

Wij hebben geen formele toezeggingen gekregen, uiteraard. Maar we hebben wel een aantal – voor 
de Vonk – belangrijke zaken kunnen aankaarten en goed overgebracht naar de wethouder.  

 
Over afgelopen schooljaar 2023 – 2024 zijn er geen formele klachten binnengekomen. 

Het nieuwe schoolontwikkelingsplan  (SOP) 2024-2027 is opgesteld en in gezamenlijkheid met het 
team bepaald. *We hebben het SOP uitgebreid besproken in de MR inclusief het actieplan. De 
tekstuele notities en wijzigingsvoorstellen hebben we namens de MR aan de directie meegegeven. Op 
inhoud is het plan in lijn met het beleid van Fectio opgesteld maar wel eigen gemaakt voor ‘De Vonk. 
Als MR kunnen wij ons vinden in het nieuwe SOP en hebben positief ingestemd. Het is door de MR 
ondertekend. *Het SOP zit naar onze mening goed in elkaar en bevat alle belangrijke elementen als 
het gaat om de kwaliteit van het onderwijs. Ook bevat dit SOP een accuraat actieplan met daarin 
duidelijk geformuleerde doelen en acties. Daarnaast is in de tijd uitgezet wanneer er bepaalde 
onderwerpen en acties worden uitgevoerd. Dat zorgt er voor dat onderwerpen niet door elkaar lopen 
en de acties behapbaar zijn.  

Het schooljaar werd feestelijk afgesloten met een door de oudervereniging georganiseerd zomerfeest. 

Yvette, Margot Marijke en Wilbert namens de MR 

 


